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§ 8 
Remissvar - Inrättande av en ny förskolenämnd  
BRO 2022/459 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I finansborgarrådets förslag till budget för 2023 föreslås att en ny 
förskolenämnd inrättas under 2023. 
 
Den nya nämnden tar över det ansvar utbildningsnämnden har idag 
för förskolefrågor och stadsdelsnämnderna kommer ha fortsatt 
ansvar för drift av de kommunala förskolorna. I ärendet lämnas 
också förslag kring hur inrättandet är tänkt att genomföras. 
 
Bromma stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till förslaget och 
delar stadsledningskontorets bedömning att det kan leda till en 
tydlighet i ansvaret för förskolefrågor och stärka likvärdigheten som 
helhet i staden. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Adam Rosberg (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Centerpartiet ställer sig bakom förvaltningens yttrande och vill 
härutöver anföra följande. 
 
Förskolan står inför flera framtidsutmaningar varav flertalet delas 
av staden som helhet. Rekrytering av legitimerade förskollärare och 
utbildade barnskötare, kompetensutveckling och vidareutbildning är 
bara ett axplock av områden där vinsterna är stora om Stockholm 
stad samordnar stadsdelarna i större utsträckning.  
 
Centerpartiet anser dock att det är viktigt att centraliseringen håller 
sig inom begränsade och tydliga ramar och inte begränsar 
möjligheterna till lokal särprägel. 
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Handlingar i ärendet 
 BRO 2022/459-2 (Godkänd - R 1) Yttrande om ny 

förskolenämnd 
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